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Mötesprotokoll – Sektionsmöte LP2#1
Teknologsektionen Informationsteknik

Datum: 2024-12-10
Tid: 17:31 - 20:03

Plats: HC4

§1 Mötets öppnande – 17:31
Jonathan Edenlund, ordförande i styrIT, öppnar mötet 17:31.

§2 Val av mötets ordförande – 17:32
Mötet beslutar:

• att Love Lindqvist väljs in till mötets ordförande. Beslut

§3 Val av mötets sekreterare – 17:32
Mötet beslutar:

• att Alfred Berglöf och Oscar Palm väljs in till mötets sekreterare. Beslut

§4 Val av mötets justerare tillika rösträknare – 17:32
Mötet beslutar:

• att Nicole Berginge och Simon Bergström väljs in till mötets rösträknare tillika justerare. Beslut

§5 Närvarande – 17:33
• IT24: 12
• IT23: 22
• IT22: 7
• IT21: 12
• IT20: 6
• IT19+: 1
• Övriga: 1
• Totalt: 61

§6 Mötets behöriga utlysande – 17:37
Alfred Berglöf informerar att mötet utlystes den 28:e november , vilket i enlighet med stadgarna
är minst 10 läsdagar innan mötet.
Mötet beslutar:

• att mötet är behörigt utlyst. Beslut

§7 Föregående mötesprotokoll – 17:37
Alfred Berglöf går igenom föregående mötesprotokoll.

Love Lindqvist
Mötesordförande

Alfred Berglöf
Sekreterare

Oscar Palm
Sekreterare

Nicole Berginge
Förste justerare

Simon Bergström
Andre justerare
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• Vi hade följade inval:
– kaffeansvariga
– TrädgårdsmästerIT
– Kandidatmiddagsgruppen
– ValleB
– skolavslutningsmusikledararbetsgruppen (SAMLAG)

• Vi röstade igenom följande motioner:
– ”Motion om platser i kommitéer / nämnder”
– ”Motion om anslag av nomineringar”

∗ beslutet var enhälligt
– ”Motion om skol av slutnings kören-ledare”
– ”Motion om att MrKIT ska ha kommitéutstyrsel”
– ”Motion om justering av fanbärerITs åligganden”
– ”Motion om interpellation till sektionsorgan”
– ”Motion om inlämningstid av mötesdokument (andra läsningen)”
– ”Motion om att skriva om definitionen av RevisIT (andra läsningen)”

• Vi röstade även att räkna detta som första läsning av ”Motion om att skriva om definitionen
av RevisIT” och ”Motion om inlämningstid av mötesdokument”

Mötet beslutar:

• att lägga föregående mötesprotokoll till handlingarna Beslut

§8 Fastställande av mötesordning – 17:39

Mötet beslutar:

• att fastställa mötesordningen i sin helhet. Beslut

§9 Fastställande av mötets dagordning – 17:39
• Diskussion om mötesordning

– Love Lindqvist: Jag vill flytta proposition om periodisering av budgetar till att ske direkt
efter meddelande från styrelsen.

– Jonathan Edenlund: Jag vill dessutom göra en ändring att flytta styrITs meddelande till
att vara första meddelandet.

• Mötet går till beslut gällande föreslagna ändringar

Mötet beslutar:

• att fastställa dagordningen med samtliga ändringar i sin helhet. Beslut

§10 Adjungeringar – 17:42

Mötet beslutar:

• att adjungera in Jesper Lundberg med yttrande och närvarorätt. Beslut

Love Lindqvist
Mötesordförande

Alfred Berglöf
Sekreterare

Oscar Palm
Sekreterare

Nicole Berginge
Förste justerare

Simon Bergström
Andre justerare
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§11 Meddelanden – 17:43
(a) styrIT

• Jonathan Edenlund och Sara Borg föredrar styrITs meddelande ”Handlingsplan för för-
bättrande av incidenthantering” och ”Främjande av kommunikation till medlemmar ut-
anför styrelsen” (se bifogade filer)

• Gustav Asplund och Jesper Lundberg meddelar om sektionens ekonomi.
– Jesper är administrativ- tillika ekonomichef på kåren. Han brinner för att förenkla

studentlivet och öka förståelsen om ekonomi hos sektionerna.
– Tantan: Vi håller på att göra en reform av ekonomin, den ska vara lätt att överse och

redovisa för skatteverket.
– Goose: Vi har ett bokföringssystem vi använder idag som har fungerat tidigare, men

tyvärr har vi hamnat i osynk med verkligheten. För att kunna lösa det här har vi
tillsammans med kåren och Jesper börjat arbeta med att ändra hur vi arbetar med
ekonomi på sektionen. Det är enbart sektionskassör som kommer bokföra i sig och
resterande kassörer kommer mestadels hjälpa till.

– Jesper: Är en spännande situation, hjälper inte enbart IT med detta nu utan även
Kfkb och H, det vi gör nu reflekterar inte hur det borde vara. I grund och botten
borde sektionen ha ett bankkonto och allt utgår ifrån det. Kan ha olika bankkonton
för olika grejer men respektive kommitté ska inte ha olika bankkonton. Sektionen ska
ha en ekonomifunktion inom styrelsen, kan minska antalet transaktioner i och med
att det bara är ett konto, totalt lär det bli mindre redovisning och det blir lättare att
automatisera.

– Goose: Kommer då att minska antalet bankkort
– Jesper: Hitta ett sätt att hitta gemensamma leverantörer så man kan köpa på fakturor

(så som kåren gör). Med det nya systemet är ambitionen att man får pengarna inom
en vecka, utan att bankkorten är för kommittéerna som gör stora inköp där man inte
kan köpa på faktura (typ systembolaget)

– Tantan: Det kommer innebära väldigt stora förändringar för kassörer på sektionen, i
stort sett all kassörskontinuitet kommer behöva ändras och arbetet kan bli lite konstigt
ett tag, men vi tror att det här kommer underlätta för alla.

– Jesper: Det handlar om att bestämma att datum där man bryter och sedan rättar
man bakåt, så att från en brytpunkt stämmer allt. Jag kommer vara med och hjälpa
till så vi kan lösa retroaktivt så allt blir rätt

– Tantan: Rent konkret kommer vi ha en period mellan 18:e december och nyår då vi
sätter upp det nya systemet. Kfkb har också övergått till det nya systemet och jag
nådde ut till deras styrelse. För de har detta fungerat väldigt bra; det har minskat
arbetet för alla kassörer och revisorer och det har varit skönt att en person har översikt
och har koll på allt. =)

– Jesper: Tanken är att man i budgeten visar på intäkter och kostnader och att man
genom att jämföra dem kan se hur det går rent ekonomiskt för den delen av sektionen.

• Frågor
– Watt: Hur ser det ut med belastning för sektionskassören?

Goose: Som vi har förstått det kommer detta till en början leda till en högre
arbetsbelastning men att det efter ett tag kommer leda till en lägre arbetsbelastning.
Jesper: Detta förutsätter att alla lämnar in sina underlag i tid.
Tantan: Detta med att skicka in underlag kommer vara kassörernas nya roll.

Love Lindqvist
Mötesordförande

Alfred Berglöf
Sekreterare

Oscar Palm
Sekreterare

Nicole Berginge
Förste justerare

Simon Bergström
Andre justerare
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– Fredag: Hur funkar medlemsutlägg?
Goose: Det du syftar på var en liten misskrivning från mig, medlemsutlägg kommer

fortfarande finnas kvar men inte bokföras på samma sätt.
– Aurit: Ni nämner Kfkb som ett exempel, de är väldigt mycket färre jämfört med IT,

hur påverkar det situationen?
Tantan: Det är väll sant att de har färre utlägg, men man kan även kolla på en

större organisation, exempelvis kåren, som också använder detta system. För kåren
har detta underlättat och vi hoppas att det även blir så för oss.
Jesper: Övergångsfasen blir mycket jobb, centraliseringen är viktig i det här. Det
kan framkomma ett behov av flera sektionskassörer. Det som görs idag är inte ett
alternativ, riskerar föreningens status.

– Frogg: Som en person som spenderar ganska mycket sektionspengar är jag ganska
orolig över detta med avsaknad av bankkort. Är det möjligt att vissa kommittéer
behåller bankkort för att minska mängden strul.

Goose: Tanken är att de kommittéer som behöver bankkort kommer att få tillgång
till det. Dessutom har styrelsen ett bankkort som man kan använda när det krävs.
Jesper: Kårledningen har inte heller bankkort, utan man kan behöva ändra hur man
jobbar för att underlätta detta.
Tantan: Självklart vill vi ha en konversation med kommittéer och föreningar för att
se vilka som behöver det. Jesper: Ett exempel på hur detta kommer fungera är att
när du får ett kvitto kommer du ta kort på det och skicka det direkt. Enligt bokfö-
ringslagen ska du bokföra detta löpande och det är även så man ska arbeta med detta
nya system, gör man det kommer det bara rulla på och alla får sina pengar. Glass och
ballonger.

– Prince: Hur lång tid tog det för Kfkbs övergångsprocess?
Jesper: Det som är en större utmaning här är att man kan rätta bokföring på olika

sätt. Vi kommer bryta, fixa allt och sedan fortsätta. Det som kommer vara den stora
utmaningen här är hur man ska lösa bokföringen för föregående år, det måste lösas
väldigt snart, jag åker till Thailand 16:e januari och då ska det vara klart.
* Publiken skrattar *

I och med att man börjar jobba på det här sättet kommer kåren finnas till hjälp och
uppstår problem kommer vi på kåren ha ganska lätt att hjälpa till.
* ϕ: Kfkb är mindre som sektion men har fortfarande väldigt många kommittéer *

§12 Propositioner
(a) Proposition om periodisering av budgetar

• Gustav Asplund och Jonathan Edenlund föredrar propositionen.
• Mötet öppnar upp för frågor till styrIT’24.
• Mötet går till diskussion.

– Prince: Skulle det inte kunna vara en bra ide att jag vet inte göra en arbetsgrupp för
att hjälpa Goose ett tag, ni sade att Kfkb var två kassörer. Tänker att han kan behöva
lite avlastning under uppstarten och för att göra det roligare.

– Watt: Jag tänker fortfarande på det Prince sade, revisorerna kan vara bra att få med
i arbetet, så de fattar nya systemet och kan hjälpa till

– Snek: Det verkar jättespännande att få ordning på ekonomin, taggad på ett nytt
system.

Love Lindqvist
Mötesordförande

Alfred Berglöf
Sekreterare

Oscar Palm
Sekreterare

Nicole Berginge
Förste justerare

Simon Bergström
Andre justerare
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* Sektionen hattifnattar sig. *
bifalla propositionen ”Proposition om periodisering av budgetar” i sin helhet.

§13 Meddelanden forts. – 18:30
(a) DatE-ITs styrelse

• Jonathan Edenlund föredrar DatE-IT styrelsens meddelande
– DatE-ITs styrelse har gjort en stadgeändring gällande DatE-IT som varumärke, de

har sökt om varumärkesskydd och i och med detta finns lite juridiskt om hur detta
genomförs och hur sektionerna involverade kan använda sig av varumärket.

– I praktiken kommer detta inte ändra särskilt mycket för sektionen, Elektroteknik kom-
mer ta över varumärket men vi har rätt att använda det.

• Frågor
– Watt: Finns det intresse av att IT-sektionen ska varumärkesskydda vår logga och vårt

namn
Tantan: Idk, maybe

– Watt: Hej ArmIT vad tycker ni :D
Hjälmer: Spontant vet jag inte om det gör någon skillnad, hur många vill sno vårt

varumärke liksom. Det kan vara värt att diskutera.
– Göken: Varför Elektro

Tantan: Elektroteknik hanterar redan det mesta av DatE-ITs så det verkade som
det mest rimliga alternativet. Vi har också kontrakt mellan IT- Data och Elektroteknik
om hur dateit går till.

(b) FuM
• ϕ, Tantan, Blip och Watt pratar

– Blip: Det är vi plus Chops som sitter FUM från IT :D

Love Lindqvist
Mötesordförande

Alfred Berglöf
Sekreterare

Oscar Palm
Sekreterare

Nicole Berginge
Förste justerare

Simon Bergström
Andre justerare
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– Det har varit en årsstämma för ett företag som chalmers äger, det kommer ske väldigt
många förändringar i kåren och på campus.

– För att förenkla detta kommer det ske en genomgång av kårens verksamhet.
– Skapat arbetsgrupp som ska överse vilka grupper som borde ligga under/ vara med i

kåren
– Det har också på tidigare möten kommit upp frågor om vad medlemskap i kåren inne-

bär. Man har börjat kolla på hur exempelvis doktorander anställda av GU men som
jobbar enbart med chalmers ska hanteras, om de ska ha möjlighet att vara medlemmar
osv osv.

– Skapat en arbettsgrupp för gapanalys, ska kolla vart kåren är idag och hur stort gap
det är från där vi trodde vi skulle va

– På senaste FUMsammanträdet diskuterades det även om man ska sätta upp en till
basketkorg i motionshallen, FUM kom fram till att detta inte går, det tog över en
timme att komma fram till detta beslut. Husansvarig kom fram till att det innebärande
renoveringsarbetet detta innebär tar över ett år och det kommer därav inte genomföras.

– Budskapet att ta ifrån det är att det är väldigt kul att skriva motioner =D.
– Vi är här också för att visa vårt ansikte, har ni frågor eller åsikter är det bara att

prata med oss.
– Vi har något som heter valnämnden, de som arrangerar FuM-valet, är ni intresserade

av att vara delaktiga i detta, sök eller prata med oss =)
– På tal om inval är det snart inval till nya kårledningen. Det kan verka konstigt eftersom

de ganska nyligen startade sitt jobb men snart är det dags igen =).
– summa sumarum, det finns annan kul politik att göra på campus utöver sektionen

Mötet ajourneras i 30 minuter.

§14 Interpellationer – 19:14
Föreligger ej.

§15 Verksamhetsrapporter – 19:14
(a) ArmIT
(b) digIT
(c) EqualIT
(d) FanbärerIT
(e) FlashIT
(f) frITid
(g) MrKIT
(h) NollKIT
(i) P.R.I.T.
(j) sexIT
(k) snIT
(l) styrIT

Love Lindqvist
Mötesordförande

Alfred Berglöf
Sekreterare

Oscar Palm
Sekreterare

Nicole Berginge
Förste justerare

Simon Bergström
Andre justerare
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(m) TrädgårdsmästerIT

§16 Revisionsberättelse
• Revisorerna föredrar revisionsberättelsen.
• De man rekommenderar att bli ansvarsbefriade är:

– ArmIT 22
– frITid 23

• Mötet öppnar för frågor.
• Mötet går till diskussion.
• Mötet går till beslut.

Mötet beslutar:

• att lägga revisionsberättelsen till handlingarna. Beslut

§17 Ansvarsfrihet och verksamhetsberättelser – 19:18
(a) ArmIT 22

• William Frisk föredrar verksamhetsberättelsen
• Oscar Cronvall föredrar den ekonomiska berättelsen
• Mötet öppnar för frågor till ArmIT 22
• Mötet öppnar för diskussion

– Snek: Kul att det går bra. Kul att vara klar.
• Mötet går till beslut

Mötet beslutar:
• att ansvarsbefria ArmIT 22. Beslut

(b) frITid 23
• Noel Wiman Olsson föredrar verksamhetsberättelsen
• Wilmer Greppe föredrar den ekonomiska berättelsen
• Mötet öppnar för frågor till frITid 23
• Mötet öppnar för diskussion
• Mötet går till beslut

Mötet beslutar:
• att ansvarsbefria frITid 23. Beslut

(c) Resterande organ
Mötet beslutar:

• att bordlägga resterande ansvarsbefrielser till nästa läsperiods ordinarie möte. Beslut

§18 Verksamhetsplan och budgetar – 19:32
(a) TrädgårdsmästerIT’24

• Emilie Skepö föredrar TrädgårdsmästerITs verksamhetsplan
• Betty Teklay föredrar TrädgårdsmästerITs budget
• Mötet öppnar upp för frågor till TrädgårdsmästerIT’24.

Love Lindqvist
Mötesordförande

Alfred Berglöf
Sekreterare

Oscar Palm
Sekreterare

Nicole Berginge
Förste justerare

Simon Bergström
Andre justerare
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– Blip: Vad ser ni är de viktigaste frågorna för att sänka sektionens klimatpåverkan
Kretty: Jag tycker sektionen redan gör väldigt mycket för att minska sin påverkan,

vi behöver dock mer betänketid.
– Snek: Jag ser att ni budgeterat 2000 transportering, är detta planerat att vara bil eller

kollektivtrafik
Vi tänker att det blir svårt att frakta mycket med lokaltrafik, då detta är för saker

som större inköp kan det bli svårt med annat än bil.
– Prince: jag glum
– ϕ: Nya fina kryddor dör redan :(

Vi vet vi ska försöka ändra det
– Haren: Planerar ni att plantera nya träd för att kompensera för er bilanvändning?

Nej
– Snek:I er verksamhetsplan står det att ni tänker teambuilda med andra trädgårdsmäs-

terier, vilka andra finns det.
Arkitektur och data har exempelvis.

– Prince: Jag kom på, ni har suttit sexIT, 015 finns, mycket gammal dekor, man skulle
kunna vara styrit hjälpsam och organisera denna dekor så denna kan återanvändas

Jag tycker att nya sexIT tar hand om det.
– Watt: Har ni någon plan för pengaträden som ska planteras i sandlådan?

...inga planer på pengaträd
* De var för unga för att förstå referensen *

– Snek: Saker växer bra i edit foajjen :D
Har ni sett den potatisväxten?

– Haren: har ni tänkt plantera ny potatis med tanke på att den gamla försvann?
Det problemet är redan löst (sunglass emoji)

• Mötet går till diskussion.
• Mötet går till beslut.

Mötet beslutar:
• att godkänna verksamhetsplan och budget för TrädgårdsmästerIT’24. Beslut

§19 Propositioner forts. – 19:41
(a) Proposition om budget för aspning till fyllnadsval

• Gustav Asplund föredrar propositionen.
• Mötet öppnar upp för frågor till styrIT’24.
• Mötet går till diskussion.

– Snek: Jag ser ändringen som lite meningslös, i nuläget är detta mestadels ett löst
problem. Vad är poängen med ändringen då man redan kan be styrelsen om utökad
aspningsbudget i dessa fall.

– Replik styrIT: Det är en rimlig poäng och att det är underförstått, just nu står det
att man får lägga en viss summa på aspning, vi vill få det specificerat för framtiden
så folk ska få veta att de kan få pengar.

bifalla propositionen ”Proposition om budget för aspning till fyllnadsval” i sin helhet.
(b) Proposition om utlysande av möte för mötespresidIT

• Jonathan Edenlund föredrar propositionen.

Love Lindqvist
Mötesordförande

Alfred Berglöf
Sekreterare

Oscar Palm
Sekreterare

Nicole Berginge
Förste justerare

Simon Bergström
Andre justerare
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• Mötet öppnar upp för frågor till styrIT’24.
• Mötet går till diskussion.

Mötet beslutar:
• att bifalla propositionen ”Proposition om utlysande av möte för mötespresidIT” i sin Beslut

helhet.
• att beslutet var enhälligt. Beslut

Mötet ajourneras i 3 minuter.

§20 Motioner
Föreligger ej.

§21 Personval
Föreligger ej.

§22 Övriga frågor – 19:57

• Goose lets loose ft. Haren

§23 Mötets avslutande – 20:03

Love Lindqvist
Mötesordförande

Alfred Berglöf
Sekreterare

Oscar Palm
Sekreterare

Nicole Berginge
Förste justerare

Simon Bergström
Andre justerare
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Lista över beslut
Mötet beslutar:

att Love Lindqvist väljs in till mötets ordförande. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 2
att Alfred Berglöf och Oscar Palm väljs in till mötets sekreterare. . . . . . . . . . . . . . . . . . 2
att Nicole Berginge och Simon Bergström väljs in till mötets rösträknare tillika justerare. . . . . 2
att mötet är behörigt utlyst. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 2
att lägga föregående mötesprotokoll till handlingarna . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 3
att fastställa mötesordningen i sin helhet. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 3
att fastställa dagordningen med samtliga ändringar i sin helhet. . . . . . . . . . . . . . . . . . . 3
att adjungera in Jesper Lundberg med yttrande och närvarorätt. . . . . . . . . . . . . . . . . . . 3
att lägga revisionsberättelsen till handlingarna. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 8
att ansvarsbefria ArmIT 22. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 8
att ansvarsbefria frITid 23. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 8
att bordlägga resterande ansvarsbefrielser till nästa läsperiods ordinarie möte. . . . . . . . . . . 8
att godkänna verksamhetsplan och budget för TrädgårdsmästerIT’24. . . . . . . . . . . . . . . . 9
att bifalla propositionen ”Proposition om utlysande av möte för mötespresidIT” i sin helhet. . . 10
att beslutet var enhälligt. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 10
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1 Verksamhetsrapporter
På följande sidor bifogas verksamhetsrapporterna för samtliga sektionens kommittéer och nämnder.
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Verksamhetsrapport ArmIT25/25
LP2

Allmänt
ArmIT25/25 har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena.
Utöver detta och våra veckomöten har vi:

• Vi har haft extern teambuilding med andra arbetsmarknadskommittéer på chal-
mers

• vi har haft företags relaterade arrangemang

• Haft kontakt med en del företag

Arrangemang
Sen senaste ordinarie sektionsmöte har ArmIT25/25 arrangerat följande:

• Kvällsevent med Ericsson
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Verksamhetsrapport digIT LP2
Allmänt
digIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta och våra veckomöten har vi:

• Hållit workshops på onsdagar.

• Påbörjat och fortsatt utveckling på ett antal tjänster.

• Kod & Vin.

• Hållit i en git workshop.

• Sätt över digITs utrymmen.

• Nedmonterat gamla datorer.
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Verksamhetsrapport EqualIT LP2
Allmänt
EqualIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta och våra veckomöten har vi:

• Sett till att det finns mensskydd i hubbens toaletter.

• Gått på jäMmöte

• Teambuildat internt

Arrangemang
Sen senaste ordinaie sektionsmöte har EqualIT arrangerat följande:

• 7/10 - 11/10 - Ada Lovelace Week

• 8/10 - Delat ut fika för Ada Lovelace Day

• 14/10 - Knapp-Arr, Samarr med JämZ och JämviKt

• 17/10 - 24/10 - Uppmärksammat Genderfluid Visibility Week

• 13/11 - 19/11 - Uppmärksammat Transgender Awareness Week
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Verksamhetsrapport FanbärerIT

Allmänt
FanbärerIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena.
Utöver detta och våra veckomöten har vi:

• Deltagit på Marskalksämbetet arrangemang och representerat fanan:

– 5/11 Chalmers årshögtid

– 11/11 Chalmers Studentkårs 120 års jubileums invigning

• Haft två interna Workshops för att arbeta med Sångboken

– Arbetet med Sångboken flyter på bra, vi har lagt upp en plan för när allt ska
vara klart och vi ligger okej till. Det har börjat fyllas på med sånger och vi
diskuterar i nuläget övriga sidor som kan vara roliga att ha med. Vi har även
börjar få in lite bilder som smyckar ut.

Arrangemang
• 26/11 Ritpub för Sångboken
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Verksamhetsrapport FlashIT LP2
Allmänt
FlashIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta och våra veckomöten har vi:

• Fotograferat DateIT

• Teambuildat

• Fotat massa övriga arrangemang

• Planerat Aspningen

• Undersökt intresse av att skapa en fotobok för sektionen

Övriga Arrangemang
FlashIT har även gjort andra saker:

• Fotokalas med VFote

• M-Foto rundvandringsstation
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Verksamhetsrapport frITid LP2
Allmänt
frITid har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta och våra veckomöten har vi:

• Arrangerat fredagsarrangemang i motionshallen.

• Arrangerat med en extern förening.

• Köpt in nya diskar för att kunna köra diskgolf utan att riva sönder sina händer.

Arrangemang
Sedan senaste ordinarie sektionsmöte har frITid ’24 arrangerat följande:

• 27/09 Anordnade vinvolleyboll i motionshallen.

• 04/10 Anordnade Laserdome i Hisingen där vi hade vår bästa deltagarstatistik än
så länge.

• 11/10 Anordnade multiboll i motionshallen.

• 18/10 Anordnade spikeball i motionshallen tillsammans med en extern förening
inom spikeball.

• 15/11 Anordnade cirkelträning med beep-test mot slutet i motionshallen.

• 29/11 Anordnade vinvolleyboll i motionshallen.
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Verksamhetsrapport MrKIT’24
LP2

Allmänt
MrKIT’24 har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta och våra veckomöten har vi:

• Teambuildat

Arrangemang
Sen senaste ordinaie sektionsmöte har MrKIT’24 arrangerat följande:

• Arrangerat PizzaHang with Mr.Bang

• Arrangerat Grill with Mr.Chill
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Verksamhetsrapport NollKIT’24
LP4

Erik “Bob” Hakeröd Albert “Ponky” Sjöman
Oscar “Nurmi” Nurmi Torslund Julia “Hjälmer” Larsson
Rasmus “Blues” Jakobsson Gustav “Garfield” Hartwig
Atosa “Katt” Daneshvar-Minabi Lena “Wenji” Lang

Allmänt
NollKIT har som tidigare gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta och våra veckomöten har vi:

• Tack-lunch med PL <3

• Hållit i aspning!

Arrangemang
Sen senaste ordinaie sektionsmöte har NollKIT arrangerat följande:

• Aspningsarr

– skit i ditt hjärt-arr

– Akutmottagningen

– zkibiDITZ

– NollKRundvandring

– (P)ost och vin

– Sekreten

– Sammarr med P.R.I.T. och sexIT

∗ Aspkickoff med valleB

∗ Aspun

∗ Aspsittningskickoff

∗ Efteraspfest
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Verksamhetsrapport LP2 P.R.I.T.
P.R.I.T. har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta har vi:

• Arrangerat pubrunda

• Arrangerat Oktobersittning

• Puffat FestU och gasque

• Varit delaktiga i skyddsronden

• Rustdag

• Hållt i aspning

– Smygaspning med temasättning av pubrundan

– Aspningskickoff med NollKIT & sexIT

– Pubrundeprepp samt pubrunda

– GoosePC

– P.R.I.T. med S.P.R.I.T.

– SpontanRust

– Aspun med NollKIT & sexIT

– Rustdag

– Aspsittningsprepp och aspsittning med NollKIT & sexIT

Kommande LP2

• Arrangera julpub (14:e december)
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Verksamhetsrapport LP2
sexIT

Allmänt
sexIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta och våra veckomöten har vi:

• Puffat FestUkalasen halloweenkalaset och julkalaset

• Hållt aspning

Arrangemang
• back to school gasque 28/09

• Cocogasque 20/11
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Verksamhetsrapport snIT LP2

Allmänt
snIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta och våra veckomöten har vi:

• Möte för att utveckla DAT216 Design och konstruktion av grafiska gränssnitt till-
sammans med Examinator och Programansvarig

• Deltagit på EDIT-I forum

• Deltagit på UU (Utbildnings utskottet)

• Deltagit på Programråd

• Påbörjat arbetet för nomineringsprocess inför Pedagogiska priset

Kursnämnder vi delatagit på
• DAT545 Människa-robot interaktionsdesign

• TDA548 Grundläggande programutveckling

• TMV200 Diskret matematik

• DAT246 Empirisk programvaruteknik

• MVE051 Matematisk statistik och diskret matematik

• TDA417 Datastrukturer och algoritmer

• DAT026 Matematisk modellering och problemlösning

Arrangemang
• 14/10 GIT-workshop
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• 12/11 Kursenkätsfika

• 19/11 Kursvalsfika

• 3/12 Pluggfrukost
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Verksamhetsrapport styrIT LP 2

Kontinuerlig verksamhet
styrIT har i vanlig ordning utfört styrIT kontinuerliga arbete i form av:

• Styrelsemöten

• Kassörskväll

• Ordförandemöten

• Programrådsmöte

• EDIT-I forum

• Representerat sektionen på FuM

• Hållt sektionens kontotjänster och dokument uppdaterade.

• Sektionsmötesworkshop

• Kårens utskottsmöten

• Haft bistående kontakt med sektionens organ.

Projekt
Utöver daglig verksamhet har styrIT under LP 2 också medverkat i och drivit ett antal
projekt:

• Utredning av Ekonomin

– En större utredning av ekonomin har gjorts senaste läsperioden där ett antal
konkreta förbättringspunkter för sektionens ekonomiska status tagits fram.
Detta är i syftet att få en bättre översikt över sektionens ekonomi och att
kunna redovisa den bättre.

• Bevakat campusflytten
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– Fört diskussioner för att IT-sektionen ska behålla befintliga lokaler samt för-
hoppningsvis utöka mängden tillgängliga lokaler.

• Samägandet av sektionsbil

– Påbörjat diskussioner kring hur möjligt och ifall det hade varit intressant att
samäga en sektionsbil med TD eller Z sektionen.

• Student voice

– Förberedande arbete inför student voice där relevanta frågor ska lyftas och
sektionens medlemmar ska kunna göra sin röst hörd.
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2 Propositioner
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Proposition om periodisering av
budgetar

styrIT

Bakgrund

I dagsläget fastställs budgetar hos varje kommitté för samma period som deras mandat-
period. Resultaten fr̊an dessa budgetar läggs i sektionens totala budget, dock först vid
nästa förslag av sektionens budget som kan vara upp till 3 läsperioder i efterhand. Efter
diskussion med tidigare styrelsemedlemmar och k̊arens ekonomiavdelning har vi insett
att det nuvarande arbetssättet skapar stora problem för att planera sektionens ekonomi
i sin helhet.

Majoriteten av budgetarna sträcker sig idag mellan verksamhets̊ar (1/7 - 30/6) vilket
gör att sektionens totala budget omfattar aktiviteter som sker b̊ade före och efter ett
enskilt verksamhets̊ar. Konsekvensen blir att vi inte kan f̊a en korrekt bild av verksam-
hets̊arets ekonomiska resultat, vilket är särskilt allvarligt eftersom sektionen inte ska
vara vinstdrivande och m̊aste balansera sin ekonomi över tid.

För att åtgärda det här föresl̊ar vi först och främst att ålägga kassörer att skicka in
budgetförslag till sektionsmötet, vilket de inte är idag även om det är sektionsmötet
som ansvarar för att fastställa budgeten. I ekonomiska policyn vill vi definiera ett nytt
budgeteringssätt som liknar k̊arens och flera andra sektioners idag fungerande upplägg,
där samtliga budgetar läggs s̊a att de alltid sammanfaller med sektionens verksamhets̊ar.
Detta skulle i sin tur möjliggöra att använda automatiserade system som räknar ut
löpande ekonomiska resultat och jämför dem med budgeterad summa.

I praktiken kommer det här innebära att kassörer vars kommitté har en annan mandatpe-
riod än 1/7 “ärver” tidigare kassörs budget och skriver en ny budget för nästkommande
år senare i mandatperioden. De som väljs in under denna och nästa läsperiod kommer
som interimlösning att behöva lägga en mindre budget för att sedan till nästa verk-
samhets̊ar lägga en fullskalig. Vi vill ocks̊a vara tydliga med att en budget är en plan,
och vid behov kommer det fortfarande kunna vara möjligt att ändra budgetar under
verksamhetens g̊ang.
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Förslag

Yrkar p̊a:

att Lägga till punkt 15 Budgetförslag i Ekonomiska policyn

att Under punkt 15 Budgetförslag lägga till följande:

Förslag till ordinarie budget, det vill säga budget som berör verksamhet under
normala omständigheter, ska upprättas varje verksamhets̊ar för perioden av sek-
tionens nästkommande verksamhets̊ar. Dessa förslag ska presenteras senast under
sektionens andra ordinarie v̊armöte i föreg̊aende verksamhets̊ar. Förslag till styre-
lensens ordinarie budget presenteras senast under första ordinarie höstmöte under
samma verksamhets̊ar som det gäller.

Samtliga budgetförslag ska skickas till styrelsen minst sju läsdagar i förväg inför
sektionsmötet där de ska presenteras.

att I reglementet under §4.2.3 Det åligger snITs kassör lägga till

att Upprätta förslag till ordinarie budget enligt ekonomisk policy

att I reglementet under §6.3.2 Det åligger varje kommittés kassör lägga till

att Upprätta förslag till ordinarie budget enligt ekonomisk policy

att Ålägga samtliga kassörer som väljs in under LP2 2024 och LP3 2025 att p̊a närmsta
ordinarie sektionsmöte efter tillträdande presentera budgetförslag fr̊an och med
starten av deras mandatperiod till och med 2024-06-30

att Ålägga samtliga kassörer som valdes in i LP1 att p̊a första ordinarie v̊armötet
presentera budgetförslag fr̊an och med starten av mandatperioden till och med
2024-06-30
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Proposition om budget för
aspning till fyllnadsval

styrIT

Bakgrund
I och med att aspnings- och den ekonomiska policyn har ändrats de senaste åren ser vi i
styrIT ett behov av att utöka möjligheterna sektionsorgan har till att arrangera aspning
för fyllnadsval. I nuläget finns det egentligen ingen möjlighet att budgetera för aspning
utan att ta pengar från ordinarie aspnings-budget. Detta innebär att om man vill hålla
fyllnadsval för ett organ kommer det ofta innebära att man tvingas skala ner sin vanliga
aspning vilket vi ansåg lät lite onödigt! Vi hoppas dessutom att detta kan bidra till att
fler kan engagera sig inom sektionen.

Vi föreslår därmed att i samband med ickeordinarie-aspning att sektionsorgan kan skic-
ka en förfrågan om utökad aspningsbudget på en viss summa och med en beskrivning
av asparrangemanget till styrelsen. Vid godkännande av förfrågan ska sektionsorganet
sedan kunna genomföra arrangemanget utan att det påverkar deras ordinarie aspnings-
budget.

Då 14 Aspningsbudget också blev rätt lång i samband med denna ändring vill vi
också yrka på två mindre redaktionella ändringar för att få en mer läsbar struktur på
paragrafen.

Förslag
Yrkar på:

Följande att-satser gäller den ekonomiska policyn.

att lägga till paragraf 14.1 Aspningsbudget till fyllnadsval

att under 14.1 Aspningsbudget till fyllnadsval lägga till följande:
Varje kommittée kan inför icke-ordinarie aspningstillfällen skicka in en förfrågan
om utökad aspningsbudget till styrIT i syftet att hålla aspning inför fyllnadsval.

att lägga till paragraf 14.2 Budget till samarrangemang
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att i 14 Aspningsbudget flytta följande från:
”Varje kommitté kan innan aspperiodens start skicka in en förfrågan till styrIT
om att få utöka sin aspningsbudget för att samarra ett eller flera arrangemang
med en, eller flera andra kommitteer. Exempel: Kommitté X,Y och Z har aspning
samtidigt och har samma basbelopp (4000kr) i budget. Kommittén X vill samarra
ett arr med Y och ett arr med Z, och alla tre hör av sig till styrIT för att be om
utökad budget för samarren. styrIT beviljar 800kr för X och Ys arr, och 500kr för
X och Zs arr. Det gör att aspningsbudgetarna för dem tre kommitteerna blir: X:
4000 + 400 + 250 = 4650 Y: 4000 + 400 = 4400 Z: 4000 + 250 = 4250”

till 14.2 Budget till samarrangemang
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Proposition om utlysande av
sektionsmöte för MötespresidIT

styrIT

Bakgrund
Sedan införandet av MötespresidIT för några år sedan har det visat sig vara ett väldigt
givande och viktigt organ för sektionen. Därför anser vi det synd att dem själva inte har
rätten att utlysa giltiga sektionsmöten. Denna proposition ämnar att rätta detta och ge
MötespresidIT en rättvis chans att utföra sitt uppdrag.

Förslag
Yrkar på:

Följande att-satser rör stadgan.

att ändra §4.3.2 Utlysningsrätt

från:
Rätt att hos sektionsstyrelsen begära utlysande av sektionsmöte tillkommer

• medlem i styrelsen

• kårens inspektor

• kårstyrelsen

• teknologsektionens inspektor

• teknologsektionens revisorer

• sektionsmedlem, förutsatt att minst 25 sektionsmedlemmar stödjer förslaget.”

till:
Rätt att hos sektionsstyrelsen begära utlysande av sektionsmöte tillkommer

• medlem i styrelsen

• MötespresidIT
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• kårens inspektor

• kårstyrelsen

• teknologsektionens inspektor

• teknologsektionens revisorer

• sektionsmedlem, förutsatt att minst 25 sektionsmedlemmar stödjer förslaget.”
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3 Interpellationer

4 Motioner

5 Verksamhetsplaner
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Verksamhetsplan 
TrädgårdsmästerIT’24/25 

Allmänt

TrädgårdsmästerIT planerar under året att göra det som åligger kommittén, vilket är 
följande: 

• att Vattna, kultivera och sköta om Hubbens växter.
• att Arrangera minst 1 arrangemang per läsperiod med syfte att öka

sektionens engagemang för ekologiska hållbarhetsfrågor eller återkoppla
till naturen.

• att Vara styrIT behjälplig i frågor relaterade till ekologisk hållbarhet.

Arrangemang

Förslag på arrangemang som TrädgårdsmästerIT kan genomföra eller 
medverka på är följande: 

• Julmys
• Workshop
• Sittning
• Picknick
• Skolavslutning
• Mottagningssittning
• Pumpakarvning

Ambitioner och mål

• Skapa kontakt med andra trädgårdsmästerin
• Odla färska kryddor i hubben
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6 Budgetar



Intäkter TrädgårdsmästerIT'24/25
Beskrivning Budget Kommentarer:

Arrangemang

Övriga arrangemang - 9,000.00 kr-                                                                                   2 sittningar, picknick

Summa Arrangemang - 9,000.00 kr-                                                                                   

Summa intäkter - 9,000.00 kr-                                                            

Kostnader TrädgårdsmästerIT'24/25
Beskrivning Budget 

Arrangemang Fler arrangemang kan förekomma

Julmys - 1,000.00 kr-                                                                                   

Sittningar - 8,000.00 kr-                                                                                   Två stycken, 4000 kr per sittning

Picknicken - 4,000.00 kr-                                                                                   

Workshop - 1,000.00 kr-                                                                                   

Skolavslutning - 1,000.00 kr-                                                                                   

Pumpakarvning - 2,000.00 kr-                                                                                   

Summa Arrangemang - 17,000.00 kr-                                                                                 

Växter/Omhändertagande av Hubben

Förbrukningsmaterial - 3,000.00 kr-                                                                                   T.ex. Jord, Kortlivade växter och dekor

Förbrukningsinventarier - 5,000.00 kr-                                                                                   Vattenkannor, krukor, Växter ,etc. 

Summa Växter/Omhändertagande av Hubben- 8,000.00 kr-                                                                                   

Kommittén

Teambuilding - 4,500.00 kr-                                                                                   900*5



Profilering - 4,000.00 kr-                                                                                   800*5, eventuellt högre

Överlämning - 2,650.00 kr-                                                                                   265*5 för vi sittande, 5 st tidigare sittande. 265 * 10 totalt

Arbetsmat - 4,500.00 kr-                                                                                   900*5
Aspning - 3,500.00 kr-                                                                                   

Transport - 2,000.00 kr-                                                                                   

Summa Kommittén - 21,150.00 kr-                                                                                 

Arrangemang, Växter, Inventarie, Krukor, Jord etc

Summa kostnader - 46,150.00 kr-                                                          

Summa intäkter - 9,000.00 kr-                                                            

Summa kostnader - 46,150.00 kr-                                                          

Enhetens resultat - 37,150.00 kr-                                                          
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7 Revisionsberättelse



William Åkerström, Amanda Jonés, Simon Bergström
Jonathan Cederberg, Jonatan Arvidsson

Sektionsmöte 2024-12-10
Utgåva 1

2024-12-04

Revisionsberättelse
Avstigna ej ansvarsbefriade

ArmIT’22 William Frisk & Oscar Cronwall
Har uppvisat bokföring för hela verksamhetsåret som ser perfekt ut. Vi rekommenderar därför att Ar-
mIT’22 blir ansvarsbefriade.

styrIT’22/23 Jacob Bengtsson & Hind Mansour
Då inte alla kommittéer under deras verksamhetsår har blivit ansvarsbefriade ännu och styrIT inte kan
bli ansvarsbefriade innan detta skett rekomenderar vi att styrIT’22/23 inte blir ansvarsbefriade.

FanbärerIT’22/23 Elliot Ripa & Max Strömdal Eriksson
Har uppvisat bokföring för hela verksamhetsåret som ser Bra ut. Dock finns det fortfarande lite kvar att
göra och därför rekommenderar vi att FanbärerIT’22/23 inte blir ansvarsbefriade.

NollKIT’23 Cecilia Nordén Elgh & Lukas Hén
Har uppvisat bokföring för hela verksamhetsåret som ser Bra ut. Dock finns det fortfarande lite kvar att
göra och därför rekommenderar vi att NollKIT’23 inte blir ansvarsbefriade.

P.R.I.T.’23 Hanna Forsling & Albin Skeppstedt
Har uppvisat bokföring för hela verksamhetsåret som ser Mestadels Bra ut. Dock finns det fortfarande
lite kvar att göra och därför rekommenderar vi att P.R.I.T.’23 inte blir ansvarsbefriade.

MrKIT’23 Love Lindqvist & Jacob Bengtsson
Har uppvisat bokföring för hela verksamhetsåret som ser Bra ut. Dock finns det fortfarande lite kvar att
göra och därför rekommenderar vi att MrKIT’23 inte blir ansvarsbefriade.

frITid’23/24 Noel Wiman Ohlsson & Wilmer Greppe
Har uppvisat bokföring för hela verksamhetsåret som ser perfekt ut. Vi rekommenderar därför att
frITid’23/24 blir ansvarsbefriade.

FlashIT’23/24 Hanna Carling & Johanna Avlund
Har uppvisat bokföring för hela verksamhetsåret som ser Bra ut. Dock finns det fortfarande lite kvar att
göra och därför rekommenderar vi att FlashIT’23/24 inte blir ansvarsbefriade.

ArmIT’23/24 Kevin Collins & David Gidlöf
Har uppvisat bokföring för hela verksamhetsåret som ser Bra ut. Dock finns det fortfarande lite kvar att
göra och därför rekommenderar vi att ArmIT’23/24 inte blir ansvarsbefriade.

styrIT’23/24 Carl Toreborg & Jennifer Hallberg
Då inte alla kommittéer under deras verksamhetsår har blivit ansvarsbefriade ännu och styrIT inte kan
bli ansvarsbefriade innan detta skett rekomenderar vi att styrIT’23/24 inte blir ansvarsbefriade.

snIT’23/24Jacob Bengtsson & Simon Adamsson
Har inte uppvisat bokföring för hela verksamhetsåret. Vi rekommenderar därför att snIT’23/24 inte blir
ansvarsbefriade.

FanbärerIT’23/24Jonatan Markusson & William Norrland
Har inte uppvisat bokföring för hela verksamhetsåret. Vi rekommenderar därför att FanbärerIT’23/24
inte blir ansvarsbefriade.

TrädgårdsmästerIT’23/24 Tabita Tengblad & Ida Åberg
Har uppvisat bokföring för hela verksamhetsåret som ser Bra ut. Dock finns det fortfarande lite kvar att
göra och därför rekommenderar vi att TrädgårdsmästerIT’23/24 inte blir ansvarsbefriade.

1



William Åkerström, Amanda Jonés, Simon Bergström
Jonathan Cederberg, Jonatan Arvidsson

Sektionsmöte 2024-12-10
Utgåva 1

2024-12-04

Cloudlords’23/24 Hind Mansour & Susanne On Huang
Har uppvisat bokföring för hela verksamhetsåret som ser Mestadels Bra ut. Dock finns det fortfarande
lite kvar att göra och därför rekommenderar vi att Cloudlords’23/24 inte blir ansvarsbefriade.

Sittande

TrädgårdsmästerIT Emelie Skepö & Betty Teklay
Då TrädgårdsmästerIT nyligen har gått på och inte hunnit göra så mycket har vi efter dialog med dem
beslutat att de ej behöver lämna in bokföring denna läsperioden.

MrKIT Oscar Eklund & Linda Bergevald
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2024-12-03 ser Bra ut.

NollKIT Erik Hakeröd & Albert Sjöman
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2024-12-04 ser Mestadels Bra ut.

P.R.I.T. Ludvig Dahl & Frida Sundelin
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2024-12-04 ser Bra ut.

SEXIT David Sjöberg & Melker Östling
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2024-11-28 ser Bra ut.

ArmIT Agnes Boman & Nadia Farias
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2024-12-03 ser Bra ut.

digIT Viktor Eriksson & Wilmer Greppe
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2024-12-04 ser Bra ut.

FlashIT Oliver Anderzén & Isac Snecker
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2024-12-03 ser Bra ut.

styrIT Jonatan Edenlund & Gustaf Asplund
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2024-12-04 ser Bra ut.

snIT Carl Toreborg & Ida Dahl
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2024-12-04 ser Bra ut.

EqualIT Adrian Danielsson & Erik Persson
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2024-11-25 ser Bra ut.

FanbärerIT Carl Toreborg & Ida Dahl
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2024-11-29 ser Bra ut.

frITid Pontus Wikström & Oskar Andersson
Har uppvisat bokföring som vid granskning 2024-12-03 ser Perfekt ut.
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8 Ekonomiska berättelser
(Ekonomisk berättelse från ArmIT 22 nedan)



Intäkter Senast uppdaterad 25 april 2023

Konto Beskrivning Budget Resultat Kommentar
Arrangemang

3253 Events 60 000,00 kr 28 377,69 kr Kod & Vin, .NET Workshop, SI häng mottagningen
3253 Events (Hyra lokal och inköp) 36 000,00 kr 11 034,69 kr Exkl. samarbetsavtal
3251 Föreläsningsmat 50 000,00 kr 7 000,00 kr Exkl. samarbetsavtal
3251 Föreläsningar 50 000,00 kr 10 000,00 kr
3280 MedIT 25 000,00 kr 25 000,00 kr

S:a arrangemang 221 000,00 kr 81 412,38 kr
Eget område

3310 Samarbetsavtal (Huvudsponsor) 47 800,00 kr 47 800,00 kr Centiro
3310 Samarbetsavtal 13 600,00 kr 5 000,00 kr Cilbuper inväntar betalning
3310 Samarbetsavtal 19 975,00 kr 26 250,00 kr Accenture
3310 Samarbetsavtal 27 200,00 kr 32 875,00 kr Cygni
3310 Samarbetsavtal 17 000,00 kr 35 337,50 kr inväntar betalning
3310 Annonsering 45 000,00 kr 34 500,00 kr 15 annonspaket á 3 000kr

S:a egetområde 170 575,00 kr 181 762,50 kr

S:a intäkter 391 575,00 kr 263 174,88 kr

Kostnader
Konto Beskrivning Summa Resultat Kommentar

Arrangemang
4210 Mottagningsevenemang 3 000,00 kr 2 220,48 kr

4220 Evenemang (Hyra lokal och inköp) 36 000,00 kr 6 300,00 kr

4220 Föreläsningsmat 23 750,00 kr 80 837,66 kr

4210 Studentnytta 10 000,00 kr - kr

???? MedIT 25 000,00 kr 1 206,25 kr

Summa arrangemang 97 750,00 kr 90 564,39 kr



Övriga kostnader
4247 Aspning 3 000,00 kr 3 981,00 kr

5910 Reklamkampanj 2 500,00 kr - kr

4511 Extern representation 2 000,00 kr - kr

5610 Hyra färdmedel 2 000,00 kr 1 346,00 kr

5410 Inventarier 4 000,00 kr - kr

Summa övriga kostnader 13 500,00 kr 5 327,00 kr

Kommittéen
4510 Teambuilding 5 040,00 kr - kr

5420 Förbrukningsmaterial 1 000,00 kr - kr

5920 Profilering 6 400,00 kr 4 256,00 kr

4241 Överlämning 4 500,00 kr - kr

Summa kommittéen 16 940,00 kr 4 256,00 kr

S:a kostnader 128 190,00 kr 100 147,39 kr

Resultat 163 027,49 kr

Inkl. internfodran 89 277,49 kr Internfodran till NollkIT i samband med mottagningen'22
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Ekonomisk berättelse frITid
2023-2024

Kommentarer
• Motionshallen: Vi har inte spenderat några pegnar på motionshallen under vårt

år. Fakturan för höstterminen betalades av styrIT då vi ännu inte var fullsatt
kommité men ville behålla vår tid i motionshallen. Fakturan för vårterminen kom
inte till oss under den tiden vi satt.

• Specialarr: Budgeten för specialarr gick vi över efter godkännande av styrIT.

• Arrangera CM: Med tanke på den korta tiden vi satt höll vi inte i något CM
under vårt år och har därför inte lagt några pengar på denna punkt.
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9 Verksamhetsberättelser
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Chalmers studentkår
Verksamhetsberättelse ArmIT, 2022–2023

Verksamhetsberättelse ArmIT 22
Kommitténs medlemmar
Ordförande: William Frisk
Kassör: Oscar Cronvall
Ledamöter: Casper Christiansson, Isac Hansson, Maja Larsson, Roj Mert Tekin,
August Nordlinder, David Skretting

Arrangemang
• Lunchföreläsningar

ArmIT’22 har under året arrangerat flertalet lunchföreläsningar med olika företag
inom IT-branschen.

• Företagsevent
ArmIT’22 har marknadsfört många företagsevent där studenter blivit inbjudna till
företagens kontor och dylikt.

• Mottagning
ArmIT’22 hjälpte NollKIT att få sponsring av mottagningen genom att nå ut till
vårt kontaktnät, skriva kontrakt samt fakturera. Vidare så höll ArmIT’22 även
arrangemang under mottagningen, både egna och med företag. ArmIT’22 hjälpte
även MRCIT i deras mottagning.

• Övriga arrangemang
ArmIT’22 har hållt i en resa till Oslo, ett antal monterevent i hubben samt en del
samarr med DAG.

Utvärdering av verksamhetsplan
• Förbättra intern struktur

ArmIT’22 har arbetat med att strukturera kommitténs Overleaf samt Google Drive
sida med god effekt. I arbetet ingick bland annat att samla och sammanställa alla
kontrakt, produktinformation etc. på ett ställe.

• Underhålla och utveckla samarbeten
ArmIT’22 har startat nya samarbeten med Opera, Cygni och Sopra Steria. Mycket
arbete har också lagts på att underhålla äldre samarbeten med varierande effekt.
Särskilt mycket tid lades på Ericsson som sedan länge varit en stor partner men
som på grund av pandemin och interna förändringar varit svåra att jobba med.
Emellertid börjar samarbetet bli mer produktivt igen.

• Synliggöras mer internt på sektionen
ArmIT’22 ville fortsätta i ArmIT’21s spår och synas mer på sektionen. Detta
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började bra med ett stort deltagande under mottagningen men mattades dessvärre
ut under resterande del av året.

• Nå ut till internationella företag
ArmIT’22 har nått ut till flera internationella företag, däribland Bekk, Sopra Ste-
ria, Opera m.fl. Det var emellertid svårt att nå utanför Skandinavium och/eller
Europa.

Aspning
Aspning hölls LP3. ArmIT har sedan länge tillbaka haft svårt att locka medlemmar och
ArmIT’22 valde därför att hålla större aspning än förra året. Asparna fick chansen att
lära sig mer om ArmITs verksamhet samt lära känna oss i ArmIT’22 bättre.

Övrigt
ArmIT’22 har puffat Date-IT och byggt närmare relationer med kårbolagen. ArmIT’22
har även lagt mycket tid på att underhålla våra befintliga relationer med företag genom
att förnya kontrakt samt återuppta arbetet efter corona.

Sammanfattning
Sammanfattningsvis är vi i ArmIT’22 nöjda med verksamhetsåret. Vi har för det mesta
lyckats nå upp till de visioner vi satte upp när vi klev på. Detta har förhoppningsvis
lett till att IT-teknologerna fått ta del av givande interaktioner med IT-industrin. De ar-
betsområden som vi gärna ser att framtida ArmIT arbetar vidare med är synligheten på
sektionen, att nå ut till större och häftigare företag samt att göra fler roliga arrangemang
som t.ex. Osloresan.
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Verksamhetsberättelse frITid
Styrelsen
Ordförande: Noel Wiman Ohlson
Kassör: Wilmer Greppe
Ledamot: Luqas Lundahl
Ledamot: Isac Rankanen Jason

Verksamhetsåret
Här följer en sammanfattning av verksamheten för frITid under perioden 2023/2024.
Detta inleds med en översiktlig genomgång av de kontinuerliga aktiviteterna, följt av en
detaljerad redogörelse för vad som genomförts under varje specifik läsperiod.

Löpande verksamhet
Under 2023 och 2024 har frITid aktivt arrangerat två timmar långa träningspass nästan
varje vecka under läsperioderna 2 och 3. Passen har varierat mellan att hållas i kårhusets
motionshall och som specialarrangerade aktiviteter utanför campus. Ungefär hälften av
tillfällena har ägt rum i motionshallen, där deltagarna också har haft möjlighet att
använda bastun efter passet, i enlighet med en långvarig tradition.

Läsperiod 2
Under läsperiod 2 har frITid arrangerat följande:

• 10/11 Badminton och volleyboll - (Motionshallen)

• 18/11 Padel - (Special-arr)

• 24/11 Innebandy - (Motionshallen)

• 2/12 Vattenpalats - (Special-arr)

• 15/12 Badminton, som blev inställt - (Special-arr)
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Läsperiod 3
Under läsperiod 3 har frITid arrangerat följande:

• 20/1 Laserdome - (Special-arr)

• 23/1 Intro- och planeringskväll för aspar - (Hubben)

• 26/1 Vin-volleyboll - (Motionshallen)

• 4/2 Asparnas specialarr, Bowling - (Special-arr)

• 9/2 Asparnas fredagsarr, Killerball och Spökboll - (Motionshallen)

• 16/2 Pingis och badminton - (Motionshallen)

• 23/2 Beachvolleyboll - (Special-arr)

• 1/3 Jugger - (Motionshallen)

• 24/3 Paintball - (Special-arr)

Uppföljande av verksamhetsplan
Styrelsen för frITid anser att den har uppfyllt sina åtaganden enligt gällande reglementen
och stadgar, samt enligt den verksamhetsplan som presenterades för ett halvt år sedan. I
verksamhetsplanen angavs det att frITid 23/24 sannolikt inte skulle ha tid att arrangera
ett Chalmers Mästerskap (CM) på grund av tidsbrist, vilket också har varit fallet.

Under året har styrelsen aktivt arbetat för att erbjuda möjligheter att prova på olika
idrottsaktiviteter som kanske inte är tillgängliga för den gemene IT-teknologen. Bland
aktiviteterna märks Vattenpalats, Laserdome, Jugger och Paintball. Det har även varit
ett fokus på mer traditionella sporter såsom Badminton, Innebandy och Padel. Valet
av sporter har påverkats av styrelsens bedömning av vad som varit genomförbart vid
olika tillfällen och deras egna intressen. Det bör också noteras att Volleyboll och Vinvol-
ley har regelbundet återkommit, vilket reflekterar det stora intresset bland sektionens
medlemmar.

Angående underhållsköp har nya pingisrack och pingisbollar anskaffats, samt ytterligare
badmintonrack till frITids förråd. Inför utomstående arrangerat CM har det annonserats
information samt tagits ut lag om ett intresse funnits.
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